

## ဘုရားသခင်သဘောသဘာဝ၏ သမ္မာကျမ်းစာဆင်ခြင်သုံးသပ်မှု (The Biblical Contemplation of the nature of God)

အင်္ဂလိပ်စကားပုံတစ်ခုမှာ “အချိန်နှင့် ဒီရေသည် လူကိုမစောင့်ပါ” ဟုဆိုသည်။ ပြီးခဲ့သောနှစ်နှင့် နှစ်သစ်ကို ဆင်ခြင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ ဘာလုပ်နိုင်သနည်း?။ ဆာလံ ၁၃၉ ကို ဆင်ခြင်သုံးသပ်ရန် လေးနက်ပြီး လက်တွေ့ကျသော ကျမ်းပိုဒ်အဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့ သုံးသပ်ကြပါမည်။ ဘုရင်ဒါဝိဒ်သည် အသက်ကြီးလာသောအခါ နန်းသက်နှောင်းပိုင်းတွင် ဤစာကိုရေးသားခဲ့သည်။ ရှောလုသူ့နောက်သို့လိုက်ခြင်း၊ သားတော်အဖရှုလုံသည် နန်းချလုနီးပါးဖြစ်ခြင်း ကဲ့သို့သော သူ့ဘဝတွင် စမ်းသပ်မှုများစွာကို ဖြတ်သန်းခဲ့ရသည်။ သူ၏အတွေ့အကြုံများသည် အသက်၊ ဘုရားသခင်နှင့် ထာဝရတည်မြဲခြင်းဆိုင်ရာ ဆင်ခြင်တုံတရားနှင့်ဆိုင်သော အတွေးအမြင်များကို ဖြစ်ပေါ်စေခဲ့သည်။



### 1. ကျွန်ုပ်တို့ကို စဉ်ဆက်မပြတ် သိတော်မူပြီး အရာအားလုံးကိုသိတော်မူသောဘုရား (v1)

ကျွန်ုပ်တို့၏ဘုရားသခင်သည် အရာခပ်သိမ်းကိုမြင်၍ အကြွင်းမဲ့သိတော်မူသောအရှင်ဖြစ်ပြီး၊ အရာခပ်သိမ်းတို့ထက် အချုပ်အခြာအာဏာနှင့် မြင့်မြတ်တော်မူ၏။ ကျွန်ုပ်တို့၏ထိုင်ခြင်း၊ ထခြင်းနှင့် အတွေးများကို ဘုရားသခင် သိတော်မူသည် (v2)။ သူသည် ကျွန်ုပ်တို့၏လမ်းစဉ်အားလုံးကို သိသည် (v3)။ အရာအားလုံးသိသောသူ၏ဉာဏ်ပညာသည် ကျွန်ုပ်တို့ ပြောလိုသော၊ တွေးတောကြံဆမှု နှင့် နောင်လာမည့် အဖြစ်အပျက်များ အပါအဝင် အရာခပ်သိမ်းတွင် အကျုံးဝင်သည် (v4)။ အမှန်မှာ “သိသည်” ဟူသော စကားလုံးကို ဆာလံ ၁၃၉ တွင် လေးကြိမ်အသုံးပြုထားသည်။ အရာအားလုံးသိသော ဘုရားသခင်၏ ဉာဏ်ပညာသည် သင့်အတွက် သတင်းကောင်းလော?။ ကျွန်ုပ်တို့၏ဘုရားသခင်နှင့် ကိုယ်တော်၏မျက်မှောက်တော်သည် သင့်အတွက် နှစ်သိမ့်မှုဖြစ်စေသလော? သို့မဟုတ် စိတ်ဓာတ်ကျခြင်းဖြစ်ပါသလား?။ ထာဝရဘုရားကို ချစ်သောသူတို့အတွက်၊ ဘုရားသခင်သည် သူတို့ကို နှစ်သိမ့်မှုပေးသောကြောင့် ဤသတင်းသည် နှစ်သိမ့်မှုဖြစ်စေသည်။ သို့သော် ဘုရားသခင်ကို ပြစ်မှားသောသူတို့အတွက်မူကား သူတို့ပြုသမျှသောအမှုကို ဘုရားသခင်သိတော်မူ၏။

v6 တွင် “ဤကဲ့သို့သောအသိပညာသည် ကျွန်ုပ်အတွက် အလွန်အံ့ဩဖွယ်ကောင်းလှသည်။ မြင့်တယ်၊ ငါမတတ်နိုင်ဘူး” ဤကျမ်းပိုဒ်ကို အပြုသဘောဖြင့် ရှုမြင်နိုင်သည့် အကြောင်းမှာ ဘုရားသခင်၏



အကြံအစည်များ အလွန်ကြီးမြတ်ပြီး အရာအားလုံးကို သူသိသောကြောင့် ကျွန်ုပ်၏စိတ်ကို နှိုးဆွပေးပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့တွင် အရာအားလုံးသိသောဘုရားရှင်ရှိသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် သူ့ထံမှ တစ်စုံတစ်ရာကို သိလျက်နှင့် ဖုံးကွယ်ရန် ကြိုးစားနေသေးသလား? သို့မဟုတ် ကြေကွဲသော နှလုံးသားဖြင့် ဘုရားသခင်ထံ စိတ်ရင်းမှန်ဖြင့် ချဉ်းကပ်နေပါသလား?။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘဝတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် မည်သည့်နေရာသို့သွားရမည်ကို

ရှုပ်ထွေးနေနိုင်သည်။ သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤဘဝတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏လမ်း သို့မဟုတ် ဦးတည်ချက်ပျောက်ဆုံးသွားနိုင်သည်။ ဒါပေမယ့် အနာဂတ်ကို သိတဲ့သူတစ်ယောက်က သင့်ကို ဦးဆောင်နေတယ်ဆိုရင် သင်စိတ်ဝင်စားမှာလား။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အနာဂတ်တွင် မသေချာမရေရာမှုများ ကြုံတွေ့ရသော်လည်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဘုရားသခင်သည် အနာဂတ်ကို သိရှိပြီး သူ၏ပဋိညာဉ်လူတို့ကို ထာဝရအသက်သို့ ပို့ဆောင်တော်မူမည် (ဆာ ၂၅:၄-၅)။

**2. ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ အမြဲရှိနေပြီး နေရာတိုင်း၌ရှိသောဘုရား (v7)**

ကျွန်ုပ်တို့၏ဘုရားသခင် သဘောသဘာဝ၏ သွန်သင်ချက်မှာ နေရာတိုင်း၌ ရှိနေခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ ဆာလံဆရာသည် ကောင်းကင်နှင့် ငရဲ၌လည်းကောင်း ဘုရားသခင်ရှိတော်မူကြောင်းကို ပုံဥပမာများပေးသည် (v8)။ ဂျူးလူမျိုး ၆ သန်းနှင့် အခြားများစွာကို သတ်ဖြတ်မှုအတွက် တာဝန်ရှိသော အဒေါ်ဖ်ဟစ်တလာ (Adolf Hitler) သည် မဟာမိတ်တပ်များထံ မရောက်ရှိမီ မိမိကိုယ်ကို အဆုံးစီရင်ခဲ့ပြီး ကမ္ဘာပေါ်ရှိ တရားစီရင်ခြင်းမှ လွတ်မြောက်ခဲ့ပုံရသည်။ သို့သော် Heb 9:27 အရ တရားစီရင်ရမည့် ဝိညာဉ်ရှိပြီး ငရဲ၌လည်း တရားစီရင်ခြင်းရှိပြီး ဟစ်တလာသည် ပြင်းထန်သော ထာဝရအကျိုးဆက်များနှင့်အတူ ထာဝရတရားစီရင်ခြင်းကို ရင်ဆိုင်ရမည်ဖြစ်သည်။ ဒါဆို ကောင်းကင်နဲ့ ငရဲက ဘယ်လိုမျိုးလဲ။ သမ္မာကျမ်းစာက ကောင်းကင်သည် အမှန်တကယ်ရှိသည် (ဥပမာ၊ ယောဟန် ၁၄:၂) နှင့် ငရဲလည်းရှိသည်။ လုကာ ၁၆:၁၉-၃၁ တွင် သခင်ယေရှုသည် ကောင်းကင်ဘုံရှိ သူတောင်းစား လာဇရု (သခင်ဘုရားကို သိသောကြောင့်) နှင့် သေလွန်ပြီး ငရဲ၌ ရှိနေသော သူကြွယ်တစ်ဦးနှင့် နှစ်ဦးစလုံးသည် နောင်ဘဝ၌ ထာဝရတည်ခြင်း၌ သတိရှိကြသည်ဟု လုကာ ၁၆:၁၉-၃၁ တွင် မိန့်တော်မူခဲ့သည်။ သမ္မာကျမ်းစာတွင် အကြိမ်ပေါင်း 600 ခန့်ဖော်ပြထားသော ကောင်းကင်သည် ဘုရားသခင်ကျိန်းဝပ်ရာနေရာဖြစ်ပြီး ရွေးကောက်ခံရသော



ကောင်းကင်တမန်များဖြစ်ကြကာ ကျွန်ုပ်တို့ရှေ့တွင် သေဆုံးသွားခဲ့သော ဘုရားသခင်၏ ရွေးနုတ်ခြင်းခံရသော ၎င်းတို့သည် ယခုအခါ ဘုရားသခင်နှင့်အတူ ကောင်းကင်ဘုံ၌ ရှိနေပြီဖြစ်သည်။

အဲဒီတော့ လူသေရင် ကောင်းတာလား။ ခရစ်တော်၌အသေခံပြီး သခင်ဘုရား၌ ကယ်တင်ခြင်းခံရပါက မကောင်းသောအရာဖြစ်ရန် မလိုအပ်သောကြောင့် ၎င်းတွင်မူတည်သည်။ 2 Kings 22:20 တွင် ဘုရားသခင်သည် ယုဒပြည်အပေါ်သို့ ဘုရားသခင်ပေးခဲ့သော ပျက်စီးခြင်းကို မမြင်မီတွင် ယောရှိသေဆုံးကြောင်းကို ကျွန်ုပ်တို့တွေ့မြင်ရသည်။ ဤဘဝတွင် သူတို့၏အလုပ်ပြီးမြောက်သော သူများသာ ဘုရားသခင်သည် သူတို့ကို ကောင်းကင်ဘုံသို့ ပို့ဆောင်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ငရဲမီးအိုင်သည် ပြန်လှည့်၍မရသော ထာဝရညှဉ်းဆဲခြင်း၏ ပကတိနေရာဖြစ်သည်။ တစ်ချိန်က ပြန်လည်နိုးကြားလာသူ George Whitefield သည် ငရဲ၏ဖြစ်ရပ်မှန်များကို ပေါ်လွင်ထင်ရှားစွာ ဟောပြောခဲ့ပြီး အမျိုးသမီးတစ်ဦး နိုးလာပြီး သူ့ကို နှောင့်ယှက်ကာ ငရဲဟုခေါ်သော ဤကြောက်မက်ဖွယ်ကောင်းသော အရပ်သို့ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မှ သွားခွင့်မပြုရန် တောင်းပန်ကာ နှစ်နှစ်ခြိုက်ခြိုက် ပြောင်းလဲသွားခဲ့သည်။ ခရစ်တော်မပါရှိသော လူတစ်ဦးသေဆုံးသည်နှင့်တစ်ပြိုင်နက် ငရဲမှထွက်လမ်းမရှိပါ။ ထိုငရဲသည် ထာဝရတည်မြဲနေမည်ဖြစ်သည်။ တစ်နေ့တွင် ကျွန်ုပ်တို့တွေ့ဆုံမည့် ဘုရားသခင်ရှေ့၌ ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာကို သမ္မာသတိရှိရှိ ဆင်ခြင်ရန်လိုသည်။

အလုံးစုံသောဘုရားသခင်သည် ငါတို့နှင့်အတူ အစဉ်အမြဲရှိတော်မူသည်။ အကြောင်းမူကား လက်ျာလက်တော်သည် ငါတို့ကို ဆုပ်ကိုင်လျက် ရှိတော်မူမည် (v10)၊ သူ၏အလင်းသည် အမှောင်ထုကို ဖယ်ရှားလိမ့်မည် (v11)။ ကိုယ်တော်၏မျက်မှောက်တော်ကြောင့် သင်သည် နှစ်သိမ့်မှု သို့မဟုတ် စိတ်ပျက်အားလျော့နေပါသလား?။ မကြာသေးမီက COVID ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာကပ်ရောဂါနှင့် ၎င်း၏ပြင်းထန်သောသက်ရောက်မှုများ ကဲ့သို့သော ဘေးဆိုးတစ်ခုပြီးတစ်ခုနှင့်ရင်ဆိုင်မည်ဖြစ်ပြီး အချို့က "ဘုရားက ဘယ်မှာလဲ?...ဒါဟာ ဘယ်မှာဖြစ်တာလဲ" လို့ မေးကြတယ်။ John Bunyan ၏ Pilgrim's Progress တွင် ကလေးများက "မင်း စကားပြန်က ဘယ်မှာလဲ" ဟု မေးသည်။ သူ့ကို လျစ်လျူရှုထားသော်လည်း သူတို့နှင့်အတူ အမြဲတမ်းရှိနေကြောင်း သူပေါ်လာသည်။ အမှန်စင်စစ်၊ ဘုရားသခင်၏မျက်မှောက်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ဘဝတွင် စမ်းသပ်မှုများနှင့် ဆင်းရဲဒုက္ခများကို ရင်ဆိုင်ရမည်ကို မဆိုလိုပါ။ ဟောရှာယ 41:10 က "မစိုးရိမ်နှင့်။ ငါသည် သင်နှင့်အတူရှိသောကြောင့် မတုန်လှုပ်နှင့်။ ငါသည် သင်၏ဘုရားသခင်ဖြစ်၏။ သင့်ကို ခွန်အားဖြစ်စေမည်။ ငါသည် သင့်ကိုကူညီမည်။ ငါ့ဖြောင့်မတ်ခြင်း၏လက်ယာလက်ဖြင့် သင့်ကို ငါထောက်မ ပေးမည်။ ကျွန်ုပ်တို့တွင် ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူရှိတော်မူသော ဘုရားသခင်ရှိသောကြောင့် ၎င်းသည် ကိုယ်တော်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏သက်သေခံချက်အပေါ် များစွာယုံကြည်မှုနှင့် ယုံကြည်ခြင်းကို ပေးပါသည်။ အမှန်မှာ စာတန်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား ဘုရားသခင်ထံမှ ဝေးကွာသွားစေသည့် အနှောင့်အယှက်များစွာကို ချပေးသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ လောကီလုပ်ငန်း၊ အားလပ်ချိန် သို့မဟုတ် လေ့လာမှုများတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏အလုပ်များသောကြောင့် ဘုရားသခင်အား ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်းတို့ကို လျစ်လျူရှုမိပါသလား?။

### 3. ပလ္လင်ပေါ် ရှိနေပြီး အလုံးစုံတတ်နိုင်သောတန်ခိုးရှင်ဘုရား (v13)

1980 ခုနှစ်တွင် Open Theism ဟုခေါ်သော လစ်ဘရယ်ဓမ္မပညာရှင် သို့မဟုတ် ပညာရှင်အချို့က ဘုရားသခင်သည် သူလုပ်နိုင်သည် သို့မဟုတ် သိနိုင်သည့်အရာအားလုံးတွင် တန်ခိုးနှင့် အကန့်အသတ်မရှိဟူသော အရာနှင့်ပတ်သက်သော အငြင်းအခုံဖြစ်ခဲ့သည်။ ငါတို့၌ ကြောက်မက်ဘွယ်သော အံ့ဩဘွယ်သော အရာဖြင့် ဖန်ဆင်းခံရသောကြောင့် ငါတို့၌ ခပ်သိမ်းသော အလုံးစုံတို့ကို အုပ်စိုးတော်မူသော အနန္တတန်ခိုးရှင် ဘုရားသခင် ရှိတော်မူကြောင်းကို သိလော့ (v14), (Dan. 4:335) ။ ဘုရားသခင်သည် ကမ္ဘာနှင့် လူ့ဝိညာဉ်ကို ဖန်ဆင်းခြင်းတွင် တန်ခိုးပြသည်။ (Gen 1:27၊ 2:21-24) ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့နှင့် ဖန်ဆင်းခြင်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏အခန်းကဏ္ဍကို အလေးထားတော်မူသည် (v16)။ ဘုရားသခင်က အမိန့်ပေးတော်မူသမျှသည် အချိန်ပြည့်၊ တရားမျှတခြင်း၊ ဖြောင့်မတ်ခြင်း၊ သန့်ရှင်းခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်သည် (v16)။ ထို့ကြောင့် ဒါဝိဒ်က "အိုဘုရားသခင်၊ အကျွန်ုပ်၌ ကိုယ်တော်၏အကြံအစည်သည် အလွန်တန်ဖိုးရှိပါ၏။ သူတို့ထဲက ပမာဏ ဘယ်လောက်ကြီးလဲ!" (v17)။



လွန်ခဲ့သော (3 to 4 decades) ဆယ်စုနှစ်သည် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာနှင့် နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ တိုးတက်မှု၏အချိန်တစ်ခုဖြစ်သည်။ အချို့သော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ပညာရှင်များသည် သိုး Dolly ကဲ့သို့သော မျိုးရိုးဗီဇကုဒ်၏ အခြားသတ္တဝါကို မွေးထုတ်ရန်အတွက် ဆဲလ်များကို ခွဲထုတ်ခြင်း အောင်မြင်ခဲ့ပြီး ကိုရီးယား သိပ္ပံပညာရှင်တစ်ဦးမှ တိရစ္ဆာန်များကို မွေးထုတ်နိုင်သော လူသားများလည်း တစ်နေ့တွင် တတ်နိုင်သမျှ လုပ်ဆောင်နိုင်ခဲ့ကြောင်းပြောပြီး နောက်ပိုင်းတွင် သူ၏သံသယဖြစ်ဖွယ်သုတေသနတွင် လိမ်လည်မှုတစ်ခုအဖြစ် ဖော်ထုတ်ခဲ့သည်။) မျိုးပွားခြင်းသည် DNA နှင့် သန္ဓေသားဆဲလ် နှစ်ခုစလုံး လိုအပ်ပြီး ဆဲလ်အမျိုးအစားကို ပွားရန် ဖြစ်နိုင်သော်လည်း ကွဲပြားခြင်းမရှိဘဲ သတ္တဝါကို အောင်မြင်စွာ ပွားနိုင်ပြီး ရှုပ်ထွေးမှုမရှိဘဲ သန္ဓေသားဆဲလ်သည် DNA အသစ်ကို ငြင်းပယ်ကာ သေဆုံးနိုင်ခြေ အလွန်နည်းပါးပါသည်။ သန္ဓေသားလောင်းသည် ၎င်း၏ နျူကလိယမှ ဖယ်ထုတ်ထားသော မူလမျိုးဗီဇပစ္စည်း မပါရှိဘဲ ရှင်သန်နိုင်ကာ အချို့သော သန္ဓေသားလောင်းများကို လုပ်ငန်းစဉ်တွင် ဖျက်ဆီး၍ သတ်ပစ်ရန်လည်း ဖြစ်နိုင်သည်။ ဒါပေမယ့် ဘုရားသခင်ရဲ့ ပုံသဏ္ဍာန်နဲ့ ဖန်ဆင်းထားတဲ့ လူသားတွေ အနေနဲ့ ကျွန်ုပ်တို့ဟာ အလွယ်တကူ ပုံတူပွားနိုင်တဲ့ ကြောင်တွေ၊ ခွေးတွေ မဟုတ်ပါဘူး။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ ပုံသဏ္ဍာန်နှင့်အညီ ဖန်ဆင်းခံရပြီး တိရစ္ဆာန်များနှင့် အလွန်ကွာခြားပါသည်။ သင်သည် တိရစ္ဆာန်တစ်ကောင်ကို မွေးထုတ်နိုင်သော်လည်း ၎င်းသည် မည်မျှကြာအောင် အသက်ရှင်နိုင်ပြီး သဘာဝဖြစ်စဉ်ထက် ပိုမိုကောင်းမွန်သည့် အခြေအနေတွင် ရှိသည်။ သို့သော် လူသားတစ်ဦးကို မွေးထုတ်ရန်အတွက် သင်သည် ဝိညာဉ်တစ်ခုလိုအပ်သော လူသန္ဓေသားဆဲလ်များထက် ပို၍လိုအပ်ပြီး

အနန္တတန်ခိုးရှင်ဘုရားသခင်ကသာ ယင်းကို သင့်အား ပေးဆောင်နိုင်ပြီး ၎င်းကို သူလက်ခံမည်လား။ ၎င်းသည် ဆေးလောကတွင် မသိသေးသော ကြီးကြီးမားမားဖြစ်နေဆဲဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏အချုပ်အခြာအာဏာပိုင် ဘုရားသခင်တစ်ပါးတည်းပိုင်သော လျှို့ဝှက်သောအရာများနှင့် မဆိုစလောက်မျှ မပြုလုပ်သင့်ပါ။

နောက်ထပ် ကျင့်ဝတ်ဆိုင်ရာ စိုးရိမ်စရာကတော့ ကိုယ်ဝန်ဖျက်ချတဲ့ ကိစ္စပါ။ အချို့သောလူများသည် သန္ဓေသားလောင်း သန္ဓေတည်ချိန်တွင် အသက်သည် သန္ဓေတည်ခြင်းမှ အစပြုခြင်းမရှိကြောင်း ယုံကြည်ရန် ရွေးချယ်ကြပြီး ထို့ကြောင့် သန္ဓေသားသည် အမှန်တကယ် လူသားများမဟုတ်ပေ။ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မီ ရက်သတ္တပတ်များစွာ မတိုင်မီတွင် သန္ဓေသားသည် လူသားတစ်ဦးမဟုတ်သေးသောကြောင့် ကလေးကို ကိုယ်ဝန်ဖျက်ရန် နိုင်ထက်စီးနင်း ရွေးချယ်နိုင်သည်ဟု ဆိုသူများ ရှိပါသည်။ ကိုယ်ဝန်ဖျက်ချခြင်းကို ဆန့်ကျင်ကြောင်း တရားရုံးချုပ်က စီရင်ချက်ချပြီးနောက် မကြာသေးမီက အမေရိကန်တွင် ကြီးမားသော စကားစစ်ထိုးပွဲတစ်ခု ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ သို့ရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏မိခင်ဝမ်း၌ ပုံမဖော်သေးသောအချိန်၌ ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏အရာဝတ္ထုကို မြင်တွေ့ရပြီး လူသားသန္ဓေသားကို ဖန်ဆင်းခြင်းသည် ဘုရားသခင်၏ အံ့ဖွယ်လျှို့ဝှက်ဆန်းကြယ်မှုဖြစ်သည် (v15-16)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အမိဝမ်းတွင်း၌ပင် အရာဝတ္ထု သို့မဟုတ် ဇိုင်းဂတ်မဟုတ်သော လူတစ်ဦးဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့်၊ လူသန္ဓေသားသည် သက်ရှိသတ္တဝါဖြစ်သည် (Exo 21:22 ကိုကြည့်ပါ) နှင့် ပြုပြင်ထားသောအသင်းတော်တစ်ခုအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် အသက်၏သန်ရှင်းမြင့်မြတ်မှုကိုယုံကြည်ပြီး မမွေးသေးသောကလေးငယ်များ၏ စိတ်ကူးစိတ်သန်းများကိုအခြေခံ၍ ခွဲခြားဆက်ဆံခံရသော ယောက်ျားဖြစ်စေ၊ မိန်းမဖြစ်စေ ကိုယ်ဝန်ဖျက်ချခြင်းကို ကျွန်ုပ်တို့မထောက်ခံပါ။

v19 တွင်၊ “လူဆိုး” သည် ပုဂ္ဂိုလ်ရေးရန်သူများကို ရည်ညွှန်းသည်မဟုတ်ဘဲ၊ ဘုရားသခင်၏ အများသူငှာ ရန်သူများကို ရည်ညွှန်းသည်။ ဂျာမန်နာဇီအရာရှိတစ်ဦးသည် ဂျူးလူမျိုးများကို မီးလောင်တိုက်သွင်းခြင်းတွင် ပါဝင်ပတ်သက်ခဲ့သည်။ စစ်ကြီးပြီးသောအခါ အသွင်အပြင်ပြောင်းကာ ပုန်းအောင်းသွားခဲ့သည်။ ဒါပေမယ့် သူ့ကို နောက်ဆုံးမှာ ဖမ်းမိပြီး အစ္စရေးကို ပြန်ခေါ်ဆောင်သွားပြီး သူ့ရဲ့ရာဇဝတ်မှုတွေအတွက် ကြိုးမိန့်ပေးခဲ့ရပါတယ်။ ဒီလိုပဲ တရားမျှတမှုနဲ့ အမှန်တရားက မကောင်းမှုကျူးလွန်သူတွေကို ဖမ်းမိလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။

ဆာလံဆရာသည် ဘုရားသခင်အား သူ၏စိတ်နှလုံးကိုဖွင့်၍ ရှာဖွေစစ်ဆေးရန် တောင်းဆိုခဲ့သည်မှာ- အိုဘုရားသခင်၊ အကျွန်ုပ်ကိုရှာ၍ စိတ်နှလုံးကို သိပြီး၊ အကျွန်ုပ်၏အကြံအစည်ကို သိမှတ်တော်မူပါ။ ကျွန်ုပ်တို့ သူ့ကို ဒီလိုလုပ်ခွင့်ပေးမှာလား?။ ပုန်းကွယ်နေမည့်အစား ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာကို ဆန်းစစ်ရန် သူ၏အလင်းကို ထားခွင့်ပြုရန် ဘုရားသခင်ရှေ့မှောက်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်နှလုံးကို ထားကြပါစို့။ အဆင်သင့်ဖြစ်ပြီလားလို့ ကိုယ့်ကိုယ်ကို ပြန်မေးရပါမယ်။ ကျွန်ုပ်တို့ကို စစ်ဆေးရန် ကောင်းကင်ခမည်းတော်၏အလင်းကို ရှာဖွေပါ။ ထာဝရဘုရားရှေ့တော်၌ ဤအမှုကိုနေ့စဉ်ပြုကြစို့။



# နိဂုံး

နောက်ဆုံးတွင် ဆာလံဆရာက "အကျွန်ုပ်၌ ဆိုးသွမ်းသော လမ်းရှိမရှိကို ကြည့်ရှု၍ ထာဝရလမ်းသို့ပို့ဆောင်ပါ။" (v24)။ ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏လမ်းခရီးအတွက် အလင်းဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ အသက်တာကို လမ်းညွှန်ပေးသည်။ သင် သည် ကျယ် သော လမ်းပေါ်သို့ ရောက်လျှင် ပျက်စီးခြင်းသို့ ဦးတည်သည် (မ ၇:၁၃)။ သို့မဟုတ် သင်သည် ထာဝရအသက်ကို ပို့ဆောင်ပေးသောဘုရားသခင်၏အလိုတော်နှင့်အညီ ကျဉ်းမြောင်း လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ရှိနေပါသလား?



(မ ၇:၁၄) ကျွန်ုပ်တို့သည် အသိပညာဖြင့် ဘုရားသခင်ကို ကျောခိုင်းပြီး ဆန့်ကျင်ဘက်ပြုခဲ့သလား သို့မဟုတ် ဖြောင့်ဖြူသောလမ်း၌ လျှောက်လှမ်းနေသလား?။

ကျွန်ုပ်တို့သည် 2022 ခုနှစ်၏ နောက်ဆုံးသုံးလပတ်ကို နီးကပ်လာသည်နှင့်အမျှ ဆုတောင်းလျက် စဉ်းစားကြည့်ကြပါစို့။ ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာကို ဆင်ခြင်သုံးသပ်ဖို့ပါ။ ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား တရားစီရင်ရန် မကြွလာမီ သခင်ယေရှုအား မိမိကယ်တင်ရှင်အဖြစ် ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ မသိသေးပါက နောင်တနှင့် ခရစ်တော်ထံသို့ လာပါ။ မကြာမီ သူသည် ကျွန်ုပ်တို့နှင့် လောကကို တရားစီရင်ရန် ကြွလာတော်မူမည်ဖြစ်သည်။ **အာမင်။**

Rev. Dr Jack Sin